
Sprawozdanie z działalności   
Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska oraz Bezpieczeństwa, Porządku 

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej w 2024r. 
 
 

W omawianym okresie komisji realizowała zadania wynikające z planu pracy komisji. 
 
 
W trakcie posiedzeń Komisja: 
 
 
1) W dniu 24 stycznia 2024 roku zapoznała się z informacją na temat planowanych remontów 

dróg powiatowych na terenie gminy w 2024r. złożoną przez Kierownika Powiatowego 
Zarządu Dróg w Złotoryi. 
Komisja zapoznała się także z projektami uchwał na styczniową sesję. 
Brak wniosków Komisji. 
 

2) W dniu 21 lutego 2024 roku wysłuchała informacji przedstawionej przez Dyrektora ZGKiM 
dotyczącej stanu technicznego i specjalistycznego budynków komunalnych zgodnie z 
przepisami prawa budowalnego oraz wykonanych przeglądach  sieci hydrantowej i 
kanalizacyjnej.  
Dyskutowano na temat nowo powstającej instalacji wodno- kanalizacyjnej w Wilkowie- 
Osiedlu oraz o systemie przepompowni w Rokitnicy. 
Brak wniosków Komisji. 

 
3) W dniu 21 marca 2024 roku zapoznała się informacją o współpracy między kołami 

łowieckimi a Gminą Złotoryja, przedstawioną przez Prezesa KŁ „Tumak”.  
Brak wniosków Komisji. 

 
4) W dniu 23 kwietnia 2024 roku dokonała przeglądu dróg gminnych i powiatowych na terenie 

gminy. Podczas wyjazdu notowano istniejące usterki. Komisja wnioskowała o weryfikację 
terenu przy jednej z posesji w Prusicach w celu zapewnienia bezpieczeństwa w pasie 
drogowym. 
 

5) W dniu 23 maja 2024 roku analizowała informację nt. stanu bezpieczeństwa i porządku 
publicznego i ochrony przeciwpożarowej w 2023r. przedstawionej przez przedstawiciela  
KPP oraz KPPSP. Radni wspólnie wnioskowali o zwiększenie prewencji na terenie gminy. 
 

6) W dniu 19 czerwca 2024 roku przedyskutowała i ustaliła plan pracy komisji na II półrocze 
2024r.  

 
7) W dniu 20 września 2024 roku dokonała kontroli dróg gminnych pod kątem utrzymania 

rowów, przepustów i poboczy. Podczas wyjazdu notowano istniejące usterki. 
       

 



8) W dniu 23 października 2024 roku wysłuchała informacji przedstawiciela Dolnośląskiej Izby 
Rolniczej, który szczegółowo omówił zagadnienie dotyczące zbiorów i strat w rolnictwie 
spowodowanych wiosennymi przymrozkami. Dyskusję rozszerzono o wątek żniw i powodzi. 
Brak uwag i wniosków Komisji. 
 

9) W dniu 27 listopada 2024 roku zapoznała się z informacją o programach usuwania folii 
rolniczych oraz usuwania azbestu na terenie Gminy Złotoryja, którą omówił Pan Wójt. 
Komisja wnioskowała o wznowienie funkcjonowania programu usuwania azbestu. 
 

10) Grudniowe posiedzenie poświęcone było opracowaniu niniejszej informacji oraz planu 
pracy komisji w I półroczu 2025r. 

 
 
 

 
 

Przewodniczący Komisji 

        Ernest Rygielski 

 


